
Referat fra møte i serviceprosjektkomiteen mandag 17.01.2011 
 
Tiltede: Espen Andresen, Magne Aven, Arne Fladby, Kaj Haagensen, Ole Johan Kly ve, Erik Ekeli, 
Øistein Larsen 
 
 
1) Programposter 
 
Vi har i dag følgende møter som er av ”sosial” karakter: 
 

• Peismøter (fungerer bra) 
• Treff på Ødegårdsbua (lite oppmøte) 
• Båttur (fungerer bra) 
• Årsmøtet (fungerer bra) 
• Teatertur (har vært vellykket) 

 
Tiltak som ”gourmetaften” etc. har ikke kunnet bli gjennomført som følge av manglende 
oppslutning. 
 
Komiteen føler at vi har tilstrekkelig med møter av ”sosial” karakter. 
 
Forslag til program på fremtidige møter: 
 
• Besøk på skytebane (treff andre Rotaryanere) 
• KarlJohansvern – omvisning 
• Seilregatta mellom Rotary, Round Table, Lions etc. 
• Bedriftsbesøk hos Botne Fabrikker, Postterminalen på Borgeskogen, NSB,s prosjekt for ny 

jernbane. 
 
Holmestrand Rotaryklubb bør profileres gjennom våre internasjonale prosjekter så som 
Ugandaprosjektet,  RYLA, GSE og ungdomsutveksling.  Det er viktig at vi opprettholder vår sosiale 
profil gjennom vårt internasjonale engasjement. 
 
Lokalpressen bør inviteres når vi har møter med ”kjente” foredragsholdere. 
 
2. Kandidater til RYLA 
 
To navn ble nevnt: Marianne Bjerkeli og frk. Evju fra Hof (husker ikke fornavnet) 
 
3. Ungdomsutveksling 
 
Det var ingen stor entusiasme for å påta oss vertskap for en utvekslingsstudent.  Vi bør heller 
satse på sommerutvekslingen som er lettere å få til. 
 
4. Nye medlemmer 
 
Ble ikke diskutert – med unntak av et par kommentarer om kvinnelige medlemmer.  Disse ble 
ikke journalført. 
 
 
 



5. Kandidater til Nysgjerrigprisen. 
 
Vi må ikke dele den ut hvert år – viktig at vi finner verdige vinnere. Runar Bekkeseth har gjort en 
flott innsats for idretten (hopp) i Holmestrand. 
 
6. GSE besøk 
 
Espen har gjort en flott jobb allerede – og vil ta prosjektet videre.  Vi legger opp til besøk i Oslo – 
samt flere bedriftsbesøk.  Nærmere info kommer når programmet er fastlagt. 
 
7. Annet. 
 
Hyggelig prat rundt bordet gjorde at møtet ble det ”sosiale”   treff vi ønsket. 
 
 
Øistein 
 


